

Asyad Shipping Company SAOG
("Asyad Shipping" or the "Company")

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع
("أسياد للنقل البحري" أو "الشركة")

Date: 31 December 2025

التاريخ: ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م

Trading Code: ASCO

رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفضل المساهمين والمشاركين في السوق،

Subject: Asyad Shipping Company S.A.O.G Announces Strategic Fleet Renewal

الموضوع: تعلن شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع عن تجديد الأسطول الاستراتيجي

Asyad Shipping Company S.A.O.G is pleased to announce that it has entered into an agreement to sell its vessel **Saiq** on 11 December 2025, that was built by the Company in 2011, which currently forms part of the its VLCC fleet for OMR 23 million (US\$60 million).

يسر شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع أن تعلن أنها أبرمت اتفاقاً لبيع سفينتها المسماة سبق في تاريخ ١١ ديسمبر ٢٠٢٥ ، التي قامت الشركة ببنائها في عام ٢٠١١ م، والتي تشكل حالياً جزءاً من أسطولها من ناقلات النفط الخام ، مقابل ٢٣ مليون ريال عماني (٦٠ مليون دولار أمريكي).

The vessel is expected to be delivered to the new owner during the **first quarter of 2026**. The proceeds from the transaction are expected to be received upon successful delivery of the vessel, and the Company will notify the market upon completion.

من المتوقع تسليم السفينة إلى المالك الجديد خلال الربع الأول من عام ٢٠٢٦ م. من المتوقع استلام متطلبات الصفة عند إتمام تسليم السفينة، وستقوم الشركة بإخطار السوق عند اكمال ذلك.

The Company expects the transaction to result in an aggregate positive profit and loss impact of approximately **OMR 8 million (US\$20 million)**, with the impact recognized over the relevant reporting periods in accordance with applicable accounting standards.

توقع الشركة أن تسفر هذه الصفة عن أثر إيجابي إجمالي على الأرباح والخسائر بنحو ٨ مليون ريال عماني (٢٠ مليون دولار أمريكي)، على أن يتم قيد هذا الأثر على مدى الفترات المالية ذات الصلة وفقاً لمعايير المحاسبة المعتمد بها.

In addition, as part of its strategy to maintain a young fleet and efficient operations, Asyad Shipping will continue exploring opportunities to divest older tonnage as planned; however, any such transactions are subject to market conditions. The Company will disclose to the market should any of these negotiations result in definitive agreements.

بالإضافة إلى ذلك، وكجزء من استراتيجية شركة أسياد للنقل البحري للحفاظ على أسطول حديث وعمليات تشغيلية عالية الكفاءة، ستواصل الشركة استكشاف فرص التخارج من السفن الأقدم تشغيلياً وفقاً لما هو مخطط له، على أن تخضع أي صفقات من هذا النوع لظروف السوق. وستقوم الشركة بالإفصاح في حال أدت أي هذه المفاوضات إلى اتفاقيات نهائية.

The Company remains committed to a disciplined fleet renewal strategy, with proceeds from planned divestments to be utilized to support the Company's ongoing expansion plan.

تواصل الشركة التزامها باتباع استراتيجية منضبطة لتجديد الأسطول، على أن يتم استخدام العائدات المتوقعة من التخارجات المخطط لها لدعم خطة التوسع التي تنفذها الشركة حالياً.

Best regards,
Asyad Shipping Company S.A.O.G



مع أطيب التحيات،
شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع

Asyad Shipping Company S.A.O.G

T +968 2440 0900 | F +968 24400922
PO Box 104, P.C. 118, Muscat, Sultanate of Oman (C.R. 1723154)



asyadshipping.com

Authorized Signatory

المخول بالتوقيع

Enquiries:

Investor Relations Asyad Shipping

Email: IR.Shipping@asyad.om

للاستفسارات:

علاقات المستثمرين أسياد للنقل البحري

البريد الإلكتروني: IR.Shipping@asyad.om

Notes to Editors:

Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea transportation, based in Oman. With its strategic geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply high-growth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

ملاحظات للمحررين :

شركة أسياد للنقل البحري هي شركة عمانية مدرجة في بورصة مسقط (رمز التداول ASCO)، وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. وبفضل موقعها الجغرافي الإستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر الأسطول المتعددة القطاعات عالمياً (حوالى 90 سفينة)، وخدم الشركة أكثر من 60 دولة، وهي في وضع منافس لتلبية احتياجات الأسواق ذات التمويع العالي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

تعمل الشركة لأكثر من 20 عاماً، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.